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ПРОТОКОЛ 
громадського обговорення у формi громадських слухань на тему: 

«Про перепрофiлювання (змiни типу) закладу загальноi середньоi освiти 
Великодолинський лiцей №2 Великодолинськоi селищноi ради Одеського 
району Одеськоi областi у Великодолинську гiмназiю №2 Великодолинськоi 

селищноi ради Одеського району Одеськоi облает»► 

28 серпия 2024 року 

Мiсце проведения: 67833, Одеська область Одеський район, селище 
Великодолинське, вулиця Паркова №38, актова зала Великодолинського лiцею 
№2 Великодолинськоi селищноi ради. 

Час проведения: 15.00 год. 

Запрошенi: Лозов В.В., начальник управлiння соцiально-гуманiтарного 
розвитку Одеськоi районноi державноi (вiйськовоi) адмiнiстрацii та 
Каранфiлова В.В., начальник вiддiлу освiти, культури, молодi та спорту 
управлiння соцiально-rуманiтарного розвитку Одеськоi" районноi" державноi" 
(вiйськовоi") адмiнiстрацii", Лук'янчук М.1., селищний голова Великодолинськоi" 
селищноi ради, Курко С.А. ,секретар Великодолинськоi селищноi" ради. 

Присутнi: 

Учасники громадського обговорення у кiлькостi 50 осiб ( список реестрацii - у 
Додатку 1 до цього протоколу). 
Iнiцiатор пропозицii щодо громадського обговорення - вiддiл освiти, 
культури, спорту та молодiжноi" полiтики Великодолинськоi селищноi ради 
Одеського району Одеськоi областi. 

Вiдкрив громадське обговорення селищний голова Великодолинськоi" 
селищноi" ради - Лук'янчук Микола Iванович. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1. Обрання головуючого та секретаря громадського обговорення. 
2. Про обговорення проекту рiшення «Про перепрофiлювання (змiни типу) 

закладу загальноi" середньоi освiти Великодолинський лiцей №2 
Великодолинсько1 селищно1 ради Одеського району ОдеськоУ областi у 
Великодолинську гiмназiю №2 Великодолинськоi селищноi ради 
Одеського району Одеськоi" областi». 

Щодо nepmoro питания Пор~дку денного: 
1. Обрання головуючого та секретаря громадського обговорення 

проекту рiшення «Про перепрофiлювання (змiни типу) закладу 
загальноi середньоi освiти Великодолинський лiцей №2 
Великодолинськоi селищноi ради Одеського району Одеськоi 
областi у Великодолинську гiмназiю №2 Великодолинськоi селищноi 



ради Одеського району Одеськоi областi)). 
СЛУХАЛИ: Чебанову Валентину Василiвну про обрання головуючого 

та секретаря громадського обговорення, яка запропонувала на розгляд обрати 
головуючого громадського обговорення свою кандидатуру та секретаря 
громадського обговорення Швець Л.В., заступника начальника вiддiлу освiти, 
культури, спорту та молодiжноУ полiтики ВеликодолинськоУ селищноУ ради 
Одеського району ОдеськоУ областi. 

Iнших пропозицiй не поступило. 
ВИРIШИЛИ: обрати головуючим громадського обговорення начальника 

вiддiлу освiти, культури, спорту та молодiжноУ полiтики ВеликодолинськоУ 
селищноУ ради Одеського району ОдеськоУ областi Чебанову Валентину 
Василiвну та секретаря громадського обговорення заступника начальника 
вiддiлу освiти, культури, спорту та молодiжноУ полiтики ВеликодолинськоУ 
селищноУ ради Одеського району ОдеськоУ областi Швець Лiлiю Валентинiвну. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 50 

«ПРОТИ» - О 

«УТРИ:МЛЛИСЬ» - О 

Щодо другого питания Порядку денного: 
2. Про обговорення проекту рiшення «Про перепрофiлювання (змiни 

типу) закладу загальноi середньоi освiти Великодолинський лiцей №2 
Великодолинськоi селищноi ради Одеського району Одеськоi областi у 
Великодолинську гiмназiю №2 Великодолинськоi селищноi ради 
Одеського району Одеськоi областi>>. 

СЛУХАЛИ: Чебанову Валентину Василiвну, яка повiдомила, що 
проаналiзувавши перспективну мережу, кадрове забезпечення, матерiально
технiчну базу, Великодолинською селищною радою Одеського району 
ОдеськоУ областi VIII скликания було прийнято рiшення вiд 12 липня 2024 
року № 1544-VIII «Про перепрофiлювання ( змiни типу) закладу загальноУ 
середньоУ освiти Великодолинський лiцей №2 ВеликодолинськоУ селищноУ 
ради Одеського району ОдеськоУ областi у Великодолинську гiмназiю №2 
ВеликодолинськоУ селищноУ ради Одеського району ОдеськоУ областi». 
Вiдповiдно до прийнятого рiшення сьогоднi на громадське обговорення 
виноситься питания про обговорення проекту рiшення «Про 
перепрофiлювання (змiни типу) закладу загальноУ середньоУ освiти 
Великодолинський лiцей №2 ВеликодолинськоУ селищноУ ради Одеського 
району ОдеськоУ областi у Великодолинську гiмназiю №2 ВеликодолинськоУ 
селищноУ ради Одеського району ОдеськоУ областi». 

Розповiла, що на територiУ ВеликодолинськоУ територiальноУ громади 
функцiонуе 4 заклади загальноУ середньоУ освiти, у яких навчаеться 2283 учнiв. 
Iз них - 1 опорний заклад освiти «Великодолинський лiцей № 1 » 
ВеликодолинськоУ селищноУ ради Одеського району ОдеськоУ областi, 2 лiцеI 
-Молодiжненський лiцей ВеликодолинськоУ селищноУ ради Одеського району 



Одеськоi областi та Великодолинський лiцей №2 Великодолинськоi селищноi 

ради Одеського району Одеськоi областi, та 1 гiмназiя - Великодолинська 

гiмназiя №1 Великодолинськоi селищноi ради Одеського району Одеськоi 

областi. Також зазначила основнi аспекти оптимiзацii та реформування 

закладiв загальноi середньоi освiти громади, бачения розвитку закладiв освiти 

громади. 

Наголосила, що найголовнiше у закладi освiти - це якiсть знань, рiвень 

пiдготовки учнiв, вмiния набувати навикiв спiлкувания в колективi однолiткiв, 
вчитися здобувати лiдерськi навики, мати можливiсть повноцiнного розвиrку 

своiх здiбностей та творчоi майстерностi. Бо тiльки у конкурентному 

учнiвському середовищi у дiтей е мотивацiя до кращих результатiв у навчаннi. 
Зазначила, що з кожним роком у нашiй громадi, як i в Украiнi 

зокрема, зменшуеться народжуванiсть, вiдповiдно зменшуеться кiлькiсть 
учнiв, особливо старшоi школи. У той же час саме наповнюванiсть класiв е 
основною складовою розрахунку освiтньоi субвенцii, яка визначаеться з 

урахуваниям кiлькостi населения та щiльностi його проживания i, яка 
передбачена виключно на заробiтну плату педагогiчним працiвникам. 

Отже, з метою збережения за закладами освiти вищого коефiцiенту при 

розподiлi освiтньоУ субвенцiУ, збереження рiвия заробiтних плат педагогiчних 

працiвникiв, е потреба провести заходи щодо трансформацiУ (змiни) мережi 
закладiв освiти згiдно запропонованого проекту рiшения (додаеться). 

Крiм того, заходи з оптимiзацii шкiльноi мережi дадуть можливiсть 

створення единого освiтнього простору, рацiонального та ефективного . .. . . 
використания наявних ресурс1в, 1х спрямувания на задоволения осв1тн1х 

потреб учнiв. 

ВИСТУПИJШ: Лозов В.В., начальник управлiния соцiально

гуманiтарного розвитку ОдеськоУ районноi державноi (вiйськовоi) 

адмiнiстрацii пояснив, що перепрофiлювания закладiв загальноi середньоi 

освiти на сьогоднiшнiй день е актуальним. Вiдповiдно до норм законодавства, 

до 2027 року всi освiтнi заклади мають бути перепрофiльованi в початкову 
школу, гiмназiю або лiцей. Така оптимiзацiя проводиться в межах реформи 

децентралiзацii та реформи освiти. Для функцiонувания лiцею у закладi мае 

бути не менше двох класiв з трьома профiлями навчания. 

Вiдповiдно ч.1 ст. 35 Закону УкраУни «Про повну загальну середню 
освiту» визначенi типи закладiв освiти, що забезпечують здобуття повноУ 

загальноi середньоi освiти на певному рiвнi: 
- початкова школа, що забезпечуе здобуття початковоi освiти; 
- гiмназiя, що забезпечуе здобуття базовоi середньоУ освiти; 

- лiцей, що забезпечуе здобуття профiльноУ середньоУ освiти. 
Огже, враховуючи вимоги ч.1 ст. 35 Закону Украiни «Про повну загальну 

середню освiту» заклади ЗСО громади мають бути приведенi у вiдповiднiсть 

даноУ норми закону, а саме: 

- початкова школа мае функцiонувати, як окрема юридична особа або як 

структурний пiдроздiл гiмназii; 

- гiмназiУ та лiцеi мають функцiонувати, як окремi юридичнi особи. 

А тому у громадi обговорения проекту рiшения е першим кроком до 



освiти в майбутньому . v 

риятли наших д1теи. Це означае створення максимально 

сп вих умов для пав . . . 
. . чання 1 виховання школяр1в, надання як1сних, 

сучасних OCBITHIX послуг. 

ВИС'fУIIИли: Нiкiтiнський Ю.А., депутат VIII скликания 
Великодолинськоi се •· .. 6 · v 

лищно1 ради Одеського району Одес
ько1 о ласт~, якии 

вислови~_сво~ думку проти перепрофiлювання (з
мiни типу) закладу загально! 

середньо~ осв1ти Великодолинський лiцей №
2 Великодолинськоi селищно~ 

ради У Великодолинську гiмназiю №2 Великодолинс
ькоi селищноi ради. Навiв 

аргумент того, що на сьогоднiшнiй день
 Великодолинський лiцей №2 мае 

високий рiвень навчання та пiдготовки для дiтей
, якi навчаються в нъому, тому 

вважае недоцiльним прийняття перепрофi
лювання даного закладу. 

ВИСТУПИЛИ: Iщенко A.I., директор Великодолинського лiцею №2 

Великодолинськоi селищноI ради, пояснила, що в нашiй державi тривае 

розроблення cтpaтeriI профiльноI середньоI освiти. Перед тим, як 

запропонувати змiни до законодавства
 i нормативних документiв проводяться 

обrоворення. Для успiшного впровадження
 змiн важливо врахувати специфiку 

закладiв освiти нашоI громади. Це пот
рiбно, щоб урахувати ситуацiю на 

мiсцях та розробити вимоги до лiцеiв, я
кi будуть вiдображати peaлii, та яких 
. 

громада зможе дотримувати
ся на практиц1. 

Для успiшноi реалiзацii реформи потрi
бно створити академiчний лiцей, 

який буде вiдокремлений вiд початко
воi та базовоi шкiл i доступний всiм 

учням нашоi громади, якi будуть мат
и рiвнi умови для вступу до лiцею 

i 

здобуття профiльноi освiти. Старшок
ласники зможуть здобути якiсну осв

iту: 

обрати профiль навчання з поглиб
леною профорiентацiйною пiдrотов

кою, 

iнтегрованi курси/предмети в межах т
а поза профiлем. 

Упевнена, що у спiвпрацi ми зможем
о зробити старшу школу такою, 

якою iI хочуть бачити iI учнi та батьки нашоI 
громади. 

ВИСТУПИЛИ: Чебанова Валентина Ва
силiвна запропонувала перейти 

до голосування проекту рiшення «Про 
перепрофiлювання (змiни типу) заклад

у 

загальноI середньоi освiти Великодол
инський лiцей №2 Великодолинськоi

 

селищноi ради Одеського району ОдеськоI областi у Великодолинську 

гiмназiю №2 ВеликодолинськоI селищно
I ради Одеського району Одеськоi 

областi». Також зазначила, що вiдпов
iдно до Закону Украiни «Про повну

 

загальну середню освiту», реорганiзацiя, змiна типу, лiквiдацiя закладу 

•• •• • • • V • • 
• 

загально1 середньо1 осв1ти у 
с1льськ1и м1сцевост1 допускае

ться лише п1сля 

громадського обговорення проекту вiдп
овiдного рiшення засновника, який 

• 
• V • • 

оприлюднюеться не менше н
1ж за один р1к до прииняття в1дпов1дного 

. 
р1шення. 

ВИРIШИЛИ: 

Про поrодження проекту рiшення «Про пере
профiлювання (змiни типу) 

закладу загальноi середньоi освiти Великодолинський лiцей №2 

ВеликодолинськоI селищноi ради Одеського району Одеськоi областi у 

Великодолинську гiмназiю №2 Великодолинськ
оI селищноi ради Одеськоrо 

району ОдеськоI областi». 



~ 
ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 5 

«ПРоти» - 45 

«УТРИМАлись» - о 

Вважати, що громадське обговорення щодо проекту рiшення «Про 
перепрофiлювання (змiни типу) закладу загальноi середньоi освiти 

Великодолинський лiцей №2 Великодолинськоi селищноi ради Одеського 
району ОдеськоI областi у Великодолинську гiмназiю №2 ВеликодолинськоI 

селищноI ради Одеського району ОдеськоI областi» вiдбулося. 

Головуюча громадського обговорення Чебанова Валентина Василiвна 

оголосила громадське обговорення закритим. 

До протоколу додаеться: 

- списки присутнiх на громадських обговореннях стосовно 

перепрофiлювання та змiну найменування закладiв загальноi середньоI 

освiти, що перебувають у комунальнiй власностi Великодолинськоi 

селищноi ради Одеського району Одеськоi обла i на 2 арк. 

Голова слухань 

Секретар слуха 

.1-r--F=>~~~~~~-,::=,J.:....r-,"""F----
Валентина ЧЕБАНОВА 
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